
 

 

 

Protokoll från samrådsmöte med SPF Seniorerna i Halmstad den 4 oktober 2022. 

 

Plats: Alla Hjärtans Hus. Värd SPF Seniorerna Vi Tre, Kvibille, Holm och Slättåkra. 

Närvarande: 
Anita Gunnarsson (ordförande)                                      SPF Seniorerna Vi Tre 
Jan Henriksson                                                                   SPF Seniorerna Kvarnen och distiktet 
Inger Edling                                                                        SPF Seniorerna Kvarnen 
Anki Preifelt                                                                       SPF Seniorerna Breared 
Kerstin Johansson                                                             SPF Seniorerna Gamletull, KPR 
Göran Blomqvist                                                               SPF Seniorerna Gamletull 
Ann-Margret Nilsson                                                        SPF Seniorerna Snöstorp 
Ewa Palm                                                                           SPF Seniorerna Snöstorp 
Margaretha Persson                                                         SPF Seniorerna Snöstorp 
Thomas Adolfsson                                                            SPF Seniorerna Tylövännerna 
Ingeli Millfjord                                                                   SPF Seniorerna Tylövännerna 
Kerstin Uhrberg                                                                 SPF Seniorerna Söndrumsvännerna, KPR 
Irene Godin                                                                        SPF Seniorerna Söndrumsvännerna 
Erik Jansson                                                                       SPF Seniorerna Söndrumsvännerna 
Bo Erlandsson                                                                    SPF Seniorerna Vi Tre 
Lars Erik Johansson                                                           SPF Seniorerna Vi tre 
 

§ 1. Mötets öppnande 

Ordförande Anita Gunnarsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§ 2. Val av sekreterare och justerare 

Mötet valde Lars Erik Johansson till sekreterare och Bo Erlandsson att jämte ordförande n justera 
protokollet. 

§ 3. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

§ 4. Föregående mötesprotokoll från den 23 augusti 2022 

Godkändes och lades till handlingarna. 

§ 5. Val av KPR 

Mötet beslutade att hemställa hos  Kommunstyrelsen om utökad representation från nuvarande 2 
ordinarie och 2 ersättare till 3 ordinarie och 3 ersättare. 

Mötet beslutade också att delegera till ordföranden Anita Gunnarsson att anmäla nominerade till 
Kommunstyrelsen. 3 nomineringar är klara, Ann-Margret Nilsson, Kerstin Uhrberg och Kerstin 
Johansson. Föreningarna uppmanades att senast den 14 oktober inkomma med ytterligare 3 
nomineringar. 



 

§ 6. Rapporter från KPR, RPR och Hallandsdistriktet 

KPR: Ann-Margret Nilsson 

Vår representant i pensionärsutskottet är Ann-Margret Nilsson, dessutom Gun Yström PRO och 
Anna-Greta Nyström SKPF. RPG, Riksförbundet Pensionärsgemenskap, en ekumenisk partipolitiskt 
obunden pensionärsrörelse har ansökt om deltagande. 

Frågor som diskuteras är bl.a. synpunkter vid planering av nya bostadsområden. Som exempel 
nämndes ett område vid Nässjögatan, vilken typ av bebyggelse som är lämplig med hänsyn till buller 
och järnvägstransporter av farligt gods. Från vår sida har framförts önskemål om +-bostäder, krav på 
parkeringsplatser, bevarande av fasader och användning av gråvatten. Samtidigt planeras att på 
Fredsgatan görs en underfart under järnvägen. 

Hemvårdsförvaltningen har ansökt om statsbidrag för utökad bemanning. 

På Kommunens hemsida finns information om anhörigförening. Dess betydelse uppmärksammas då 
194 miljarder årligen sparas in genom anhörigvård. En sjuksäng i hemmet kostar 13000 kr, på 
sjukhuset 130000 kr. 

En blankett har tagits fram med anledning av det nya e-handelsavtalet.  

RPR: Ann-Margret Nilsson 

Regionen har god ekonomi och är på 3:e plats bland rikets regioner. 

De äldre har hög vaccinationsgrad mod covid 19, influensavaccination kommer att kunna bokas från 
den 1 november, med start den 8 november. 

Information om osteoporos (benskörhet), och det personliga lidandet har skett. 

Information har lämnats om sjukhusbygget i Halmstad. 

Distriktet: Jan Henriksson 

En kommitté har tillsatts inför kommande 70-årsjubileum 2023. 

§ 7. Information från föreningarna 

Snöstorp 

Månadsmöte med radionostalgi med bl.a. Pelle Hörmander drog 150 personer, studiebesök hos 
Gudmundsgården och Najaden. Startat upp bordtennis. KGK med Mats Klintäng från Försvaret. 
40-årsjubileum med deltagande av Eva Eriksson, förbundsordförande. 
Ny kurs i akvarellmålning, resa till nostalgimuseum i Unnaryd och fulltecknad julresa till Berlin, 
julbord på Lizzies cafe och den 17/10 mannekänguppvisning. 
 
Kvarnen 

Nystartat en pingisgrupp. Skrivit avtal med Hemköp i Haverdal om 6 % rabatt för SPF-medlemmar vid 
inköp på torsdagar. Varit på resa till Louisiana konstmuseum. 

Breared 

Har genomfört höstfest för alla, även ickemedlemmar, efter gåva från Lions på 8000 kr. Modevisning 
den 6/10. Har gjort bussresa till Kivik och Ullared. 



 

Tylövännerna 

Bjöd medlemmarna på guldlunch och har besökt Hafi. Bjuder på afternoon tea i Villa Poolux lokal. 
Kalkonmiddag, diskussionscirklar, boule i Stålhallen, canastagrupp och inomhusgolf. 
 
Söndrumsvännerna 

Middag för 80+ på Tylöhus med 140 deltagare, info om trygg och säker utskrivning, resa till Berte 
Qvarn, tipspromenader, trivsellunch. 
Mattias Karlsson (HP) med analys efter valet, studieresa i Halmstads Hamn, Cabaret i GBG. 
Sven Palmqvist  berättar om Kaliningrad, en del av Ryssland. 
 
Gamletull 

Nya medlemmar inbjudna på fika, föredrag av Missing people och diakonin . 
Resa till Lunds domkyrka. Mannekänguppvisning. Cabaret. I november inbjuds 85+ till Svarta 
Örnshuset. Champagneprovning i november, mycket uppskattad. 
 
Vi Tre 

Promenader, canasta, sånggrupp är igång. KGK har spela minigolf och ska spela frisbeegolf. 
Grötfest i november, Luciafirande. Välbesökt turatur i oktober. 
 
§ 8. Övrigt 
 
Inga övriga frågor behandlades. 
 
§ 9. Nästa möte 
 
Nästa möte är den 29 november på Alla Hjärtans Hus kl 09.00, värd Breared. 
 
§ 10. Avslutning 
 
Ordförande Anita Gunnarsson tackade för deltagandet och avslutade mötet. 
 
 
 
Kvibille den 6 oktober 2022 

 

Lars Erik Johansson 

Sekreterare 

Justeras: 

 

Anita Gunnarsson                                                                          Bo Erlandsson 

Ordförande                                                                                       Justerare 


